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2010D29914 VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 

In de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport bestond er 
bij enkele fracties behoefte een aantal vragen en opmerkingen voor te 
leggen aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de 
brief van 23 juni 2010 inzake broninhouding voor het innen van de eigen 
bijdrage AWBZ (29 689, nr. 304) 

De op 16 juli 2010 toegezonden vragen en opmerkingen zijn met de door 
de minister bij brief van {{.. 2010 toegezonden antwoorden hieronder 
afgedrukt. 

De voorzitter van de commissie,
Smeets 

Adjunct-griffier van de commissie,
Sjerp 
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I. Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  

Vragen en opmerkingen van de PvdA-fractie 

De leden van de PvdA-fractie hebben met interesse kennisgenomen van 
brief van de minister over broninhouding voor het innen van eigen 
bijdrage AWBZ. Zij kunnen zich grotendeels vinden in de schriftelijke 
reactie van de minister op de motie van het lid Leijten (SP). Zij stellen 
daarbij wel dat broninhouding op een nette en zorgvuldige manier dient 
te geschieden. Deze leden achten een zorgvuldige bezwaar en beroep 
regeling en de absolute garantie van behoud van de zak- en kleedgeld-
grens uiterst belangrijk. Een cliënt mag niet de dupe worden van 
administratieve fouten en van ellenlange bezwaarprocedures. In dit kader 
hebben zij nog een aantal vragen en opmerkingen. 
Welke redenen beschouwt het Centraal Administratie Kantoor (CAK) als 
goede redenen voor het stopzetten van de broninhouding? Wat verstaat 
de minister onder een «coulante» opstelling van het CAK? Kan de minister 
uiteenzetten waarom in het geval van bezwaar en beroep de bronin-
houding niet standaard wordt stopgezet, maar slechts op verzoek van de 
cliënt? Hoe vaak wordt jaarlijks bezwaar of beroep aangetekend tegen 
broninhouding? Welke redenen worden daarbij aangegeven? Kunnen 
genoemde leden aannemen dat wanneer er klachten worden ingediend 
over broninhouding dat de bezwaar en beroep mogelijkheden niet 
optimaal functioneren? 
Kan de minister uiteenzetten hoe vaak het voorkomt dat cliënten door 
broninhouding onder de zak- en kleedgeldgrens uitkomen, ook door 
cumulatie van eigen betalingen? Kan de minister toelichten hoe het kan 
gebeuren dat hier fouten worden gemaakt, terwijl we het er toch met zijn 
allen over eens zijn dat het absoluut onacceptabel is dat mensen onder 
deze minimale inkomensgrens zakken? Hoe snel kunnen dit soort fouten 
worden rechtgezet? Op welke manier wordt voorkomen dat mensen hier 
gedurende het proces van bezwaar en beroeps geen hinder van onder-
vinden? 
Op welke manier is de programmatuur van het geautomatiseerde proces 
van broninhouding aangepast? Wordt broninhouding, wanneer die om 
welke reden dan ook al is stopgezet, niet meer automatisch hervat door 
een gegevenswijziging in de keten? Op welke manier wordt dit onder-
vangen? Krijgen cliënten bij hervatting van de broninhouding, om welke 
reden dan ook, wederom een beschikking van de Sociale Verzekerings-
bank (SVB) of het Uitvoeringsinstituut Werknemersverzekeringen (UWV) 
waartegen bezwaar en beroep open staat? 

Vragen en opmerkingen van de SP-fractie 

De leden van de SP-fractie hebben kennisgenomen van de brief van de 
minister over broninhouding van de eigen bijdrage AWBZ en de aange-
houden motie van het lid Leijten (SP). Genoemde leden zijn gevoelig voor 
het argument dat het vragen van actieve toestemming voor bronin-
houding leidt tot hogere administratieve lasten voor burgers en, zoals de 
Vereniging Gehandicaptenzorg Nederland (VGN) terecht aangeeft, voor 
zorgpersoneel. Zij blijven echter van mening dat in de huidige praktijk het 
toestemmingsrecht van gebruikers van AWBZ-zorg onvoldoende gewicht 
heeft. Om die reden verzoeken deze leden de minister om uiteen te zetten 
wat zijn opvatting is over de suggestie van de VGN om het indienen van 
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een verzoek tot stopzetting van de broninhouding te vereenvoudigen met 
behulp van een intrekkingsbrief in de standaard CAK-berichtgeving aan de 
zorggebruiker. Dit lijkt de leden van de SP-fractie een buitengewoon 
eenvoudige en elegante oplossing. Zij gaan er dan ook van uit dat de 
minister en de Kamer de suggestie zullen omarmen. 

II. Reactie van de minister 
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